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Zápis z konference Plzeňské oblasti ČJF 
ze dne 20. 9. 2021 

 
 
Místo:  Svržno 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Program konference:  uveden v příloze – body 1 až 13 
 
Průběh jednání:  dle programu 
 

1) Konference byla zahájena s půlhodinovým zpožděním, protože v čase plánovaného zahájení nebyla 
přítomna nadpoloviční většina pozvaných delegátů. Poté konferenci zahájila a hosty přivítala předsedkyně 
oblasti Ing. Eva Mentlíková. Jako hosté se dostavili Ing. Olga Plachá (prezidentka ČJF), Ing. Petr Kuklík 
(generální sekretář ČJF), Ing. Ladislav Krulich, Martin Blažek a Robert Pokorný (poslední tři jmenovaní 
jako kandidáti na funkce do výkonného výboru ČJF). 

 
2) Byl jednohlasně schválen předložený program konference. 

 
3) Bylo jednohlasně schváleno pracovní předsednictvo ve složení (dle abecedy) – Hanáková Jana, Kodadová 

Michaela, Kovářová Jana, Mentlíková Eva Ing, Lhotáková Vladimíra Ing. Vedením konference byla 
pověřena Ing. Eva Mentlíková. 
 

4) Bylo jednohlasně schváleno obsazení pracovních komisí v následujícím složení: 
– mandátová – Palečková Eva, Hanzlíková Jana 
– volební – Lhotáková Vladimíra Ing., Kovářová Jana 
– návrhová – Mentlíková Eva Ing., Paleček Jan Ing. 

  
5) Se svým příspěvkem vystoupila Ing. Plachá, která pozdravila účastníky konference a nabídla jim možnost 

vznesení dotazů. Zmínila se též o dopingových kauzách, o problémech při výběrových řízeních na různé 
zakázky a o možném průběhu celostátní konference ČJF. Ing. Kuklík pozdravil konferenci, představil se 
jako nový generální sekretář ČJF a krátce poreferoval o dopolední on-line schůzce sekretářů všech oblastí 
ČJF. Po pozdravu konference ve svém příspěvku Ing. Krulich za pomoci počítačové prezentace seznámil 
členy konference spolu se svými kolegy M. Blažkem a R. Pokorným se svou představou o dalším 
směrování a fungování ČJF v případě svého zvolení do čela ČJF. Po příspěvcích hostů a bohaté diskusi (viz 
bod 11) se s hosty za celou konferenci rozloučila a poděkovala jim za účast Ing. Mentlíková. 
 

6) Zprávu o činnosti OV přednesla Ing. Mentlíková. 
 
7) Zprávu o hospodaření oblasti přednesla Ing. Mentlíková. K oběma zprávám nebyly z pléna vzneseny žádné 

připomínky ani dotazy. 
 
8) Ve své zprávě uvedla mandátová komise, že konference se zúčastnilo 21 delegátů, což představovalo 

17,36% ze 121 pozvaných. Pro kladnou volbu bylo zapotřebí 11 hlasů – nadpoloviční většina přítomných 
delegátů. 

 
9) Konference jednohlasně schválila členky oblastního výboru (viz bod 3 – pracovní předsednictvo 

konference) jako delegátky na celostátní konferenci ČJF, konanou 13. 10. 2021 v Nymburku. Jako 
náhradníci byli opět jednohlasně schváleni Iva Rédlová a Jan Paleček. 
 

10) Na průběh voleb dohlížela a sčítání hlasů prováděla volební komise. Zpráva komise – vše proběhlo 
regulérně. 
 

11) Diskuse probíhaly hned po příspěvcích hostů – viz bod 5. Dotazy z pléna se týkaly především připravované 
celostátní konference ČJF. 
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12) Návrhovou komisí byl přednesen návrh usnesení, který byl následně bez připomínek nebo 

doplnění z pléna jednohlasně schválen. 
 

13) Závěr konference provedla Ing. Mentlíková, která poděkovala všem přítomným delegátům za jejich účast a 
popřála všem hodně zdaru v další činnosti. 
 

 
V průběhu konference bylo z prostředků oblasti poskytnuto všem účastníkům občerstvení. 

 
 
 
 

Zapsal: Jan Paleček 
 

 
 
 
 
 
 
 


